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Protokół nr 185/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 29 sierpnia 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu  

            Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pan Tomasz Koryciak  - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

5. Pan Jerzy Kolman    - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

6. Pan Tomasz Stanik   - kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

7. Pan Łukasz Garczarek   - Nadzór Wodny w Wieruszowie 

8. Pani Sylwia Walczak   - z-ca naczelnika Wydziału Rolnictwa  

                                                        i Ochrony  Środowiska w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 
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9. Pan Grzegorz Idzikowski   - Nadzór Wodny w Kępnie 

10. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

11. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

12. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

13. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

14. Pani Katarzyna Wyrębak  - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych (ZSS) 

15. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,     

         Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

16. Pani Arleta Dobkowska   - naczelnik Wydziału Architektury  

        i Budownictwa w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 

17. Pan Łukasz Sibiński   - z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

        i Budownictwa w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXXI, CLXXXII, CLXXXIII i CLXXXIV posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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5. Zapoznanie z pismem mieszkańców Gminy Konopnica w sprawie remontu drogi 

powiatowej Konopnica-Bębnów. 

6. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r.  

– temat sesyjny. 

7. Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na pismo znak: KD.7126.133.2023 z dnia 10.05.2023 r. 

dotyczące wniosków złożonych na LXVII sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

28.04.2023 r. 

8. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, oddania 

w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem wielkości 

przychodów z tego tytułu za I półrocze 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję 

w latach 2023-2027.  

11. Zaakceptowanie postanowień Porozumienia Nr 16/2023 pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka  

w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym prowadzonym na zlecenie 

Województwa Łódzkiego.  

12. Zaakceptowanie postanowień Porozumienia Nr 17/2023 pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka  

w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym prowadzonym na zlecenie 

Województwa Łódzkiego. 
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Wieluń na realizację zadania: „Modernizacja istniejącego Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” realizowanego w obszarze F.  

14. Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

z przeznaczeniem na zakup rolet.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Gromadzicach.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Powiatem Wieluńskim i Gminą Złoczew w zakresie 

zapewnienia uczniom z niepełnosprawnością z terenu Gminy Złoczew transportu 

i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.   

18.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez 

Powiat Wieluński. 

19. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ustanowienia służebności gruntowej  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 219/12 w obrębie 14 miasta 

Wieluń. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Rozbudowa skrzyżowania ulic Kochelskiego  

i Krakowskie Przedmieście z Warszawską i Głowackiego w Wieluniu”.  
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21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 1”. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 2”. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla parku w Pątnowie  

w gminie Pątnów.  

24. Zapoznanie ze wzorem umowy o udzielenie przez Gminę Wieluń pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”  

na potrzeby utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie, przesłanej 

przez Gminę Wieluń w dniu 17.08.2023 r.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

29. Sprawy bieżące.  

30. Wolne wnioski.  

31. Zamknięcie CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXXV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie podjęte przez Zarząd decyzje będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wnosi żadnych zmian do porządku obrad. Nadmienił, że będą dodatkowe 

punkty w punkcie pn. „Sprawy bieżące”, o których później poinformuje we 

wskazanym punkcie. Zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 



7 
 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXXI, CLXXXII, CLXXXIII i CLXXXIV posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie z pismem mieszkańców Gminy Konopnica w sprawie remontu drogi 

powiatowej Konopnica-Bębnów. 

6. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r.  

– temat sesyjny. 

7. Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na pismo znak: KD.7126.133.2023 z dnia 10.05.2023 r. 

dotyczące wniosków złożonych na LXVII sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

28.04.2023 r. 

8. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, oddania 

w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem wielkości 

przychodów z tego tytułu za I półrocze 2023 r.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję 

w latach 2023-2027.  

11. Zaakceptowanie postanowień Porozumienia Nr 16/2023 pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka  

w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym prowadzonym na zlecenie 

Województwa Łódzkiego.  

12. Zaakceptowanie postanowień Porozumienia Nr 17/2023 pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka  

w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym prowadzonym na zlecenie 

Województwa Łódzkiego.  
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Wieluń na realizację zadania: „Modernizacja istniejącego Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” realizowanego w obszarze F.  

14. Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

z przeznaczeniem na zakup rolet.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Gromadzicach.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Powiatem Wieluńskim i Gminą Złoczew w zakresie 

zapewnienia uczniom z niepełnosprawnością z terenu Gminy Złoczew transportu 

i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.   

18.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez 

Powiat Wieluński. 

19. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ustanowienia służebności gruntowej  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 219/12 w obrębie 14 miasta 

Wieluń. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Rozbudowa skrzyżowania ulic Kochelskiego  

i Krakowskie Przedmieście z Warszawską i Głowackiego w Wieluniu”.  
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21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 1”. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 2”. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla parku w Pątnowie  

w gminie Pątnów.  

24. Zapoznanie ze wzorem umowy o udzielenie przez Gminę Wieluń pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”  

na potrzeby utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie, przesłanej 

przez Gminę Wieluń w dniu 17.08.2023 r.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

29. Sprawy bieżące.  

30. Wolne wnioski.  

31. Zamknięcie CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXXXI, CLXXXII, CLXXXIII i CLXXXIV posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści tych protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem protokołu z CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z pismem mieszkańców Gminy Konopnica w sprawie remontu 

drogi powiatowej Konopnica-Bębnów. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka - kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana 

Tomasza Koryciaka – zastępcę naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. 

Zapytał pana kierownika, czy to jest szacunkowy kosztorys.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że tak, dokumentacja, to jest odcinek przechodzący typowo przez lasy, 

są tam uliczne wyboje, ponieważ są tam drzewa i to kruszywo, które jest pod 

spodem, na podbudowie, jest wysadzinowe. Przekazał, że droga wymaga remontu, 

czy przebudowy właściwie, ale wiadomo, że tych inwestycji mamy sporo, projektów 

też. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że gmina planuje na 2024 r.. Zaproponował, aby odpowiedzieć, że w związku  

z licznymi inwestycjami, zaplanowanymi również na rok 2024, w miarę posiadanych 

środków, postaramy się umieścić to w uchwale budżetowej na dokumentację 

techniczną. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pod warunkiem, 

że gmina będzie partycypować. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest droga 

asfaltowa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że asfaltowa, przebiega przez las do Bębnowa. Dodał, że faktycznie, tak, jak pan 

kierownik mówi, są te wyboje. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

powiedział, że zostaną właściwie te 4 kilometry do załatwienia, ponieważ na tym 

odcinku od drogi wojewódzkiej przez Dymek, Bębnów, w tym momencie już jest 

położone podwójne powierzchniowe utrwalenie, tam powierzchniówka nie wchodzi  

w grę, bo tak jak powiedział, bo są liczne wyboje i tylko by pogorszyli temat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem takiego projektu odpowiedzi. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na pismo mieszkańców Gminy Konopnica w sprawie 

remontu drogi powiatowej Konopnica-Bębnów informującej, że w związku z licznymi 

inwestycjami, zaplanowanymi również na rok 2024, Zarząd Powiatu postara się 

umieścić w projekcie budżetu powiatu wieluńskiego na 2024 r. środki finansowe  

na wykonanie dokumentacji technicznej na remont ww. drogi pod warunkiem 

partycypacji Gminy Konopnica w kosztach jej wykonania (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r.  

– temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

kierownik chciałby coś dodać.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że nie, jeżeli są jakieś pytania, to na nie odpowie. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy członkowie Zarządu mają jakieś pytania. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił uwagę na dosyć dużą 

kwotę, zdaje się 34 tys. zł na usługi informatyczne. Zapytał, o co tutaj chodzi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że mają pana informatyka, który ma na umowę zlecenie bodajże 2 tys. 

zł w PZD, wprowadził wszystko przez Finn, te oprogramowania, przeszli na jego 

serwery, ponieważ za tamtego Finn’a dość sporo płacili, a w tym oprogramowaniu 

informatycznym są wszystkie programy, na których bazuje ich księgowa, bazuje 

również kadrowa. Zaznaczył, że w tym roku zmuszeni zostali również do przejścia  

na program księgowy, ponieważ ten, który mieli już był strasznie archaiczny, który 

jeszcze bazował na DOSie, przeszli już na taki normalny program, który stosowany 

jest w jednostkach i to są te programy, które mają, ale jeżeli trzeba by było 

uszczegółowić, to po prostu wypisałby, co w to wchodzi. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że te 34 tys. jest za I półrocze, a plan na ten cel był wyznaczony? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

chyba z działalności bieżącej o ile się nie myli. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że koszty 

utrzymania stanowiska.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaki został zakupiony 

program. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że ten, który miała kadrowa, żeby to wszystko było ze sobą 

kompatybilne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że programy są bardzo drogie. Zapytał, czy jeszcze ktoś ma jakieś pytanie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwoty 40 tys. 

dotyczącej wykonania dokumentacji technicznej, remontu dróg powiatowych. Zapytał,  

czy poprzednio nie było to uwzględnione? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że to jest ta dokumentacja na podstawie, której dostaliśmy 

dofinansowanie i teraz będziemy realizowali remonty tych 4 dróg, będą robione: 

Rychłowice, i to jest wrzucone w jego budżet, droga na Białej przy dyskotece, 



14 
 

Kamionka oraz Huta, ale ta kwota zostanie nam zrefundowana, ponieważ to zapisał, 

dokumentacja jest kosztem kwalifikowalnym. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tego nie było  

w tamtym roku, a teraz się pojawiło. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak samo drzewa, 

oznakowanie poziome, to tego też wcześniej nie było, czy było. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odpowiedział, że oznakowanie poziome było. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że może  

nie zauważył. Poruszył kwestię sadzonek drzew.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

odnośnie sadzonek drzew przekazał, że z tym mają największy problem, bo dużo 

drzew jest do wycinki. Przypomniał, że kiedyś było tak, że decyzja była taka, że jedno 

drzewo za jedno drzewo, teraz jest wiele przypadków, że za jedno drzewo musimy 

nasadzić pięć i co najgorsze, utrzymywać to przez 3 lata pod groźbą kary, więc 

kupujemy już te drzewa o troszkę większej średnicy, żeby była szansa na ich 

przeżycie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma uwagi, albo jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r. – temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na pismo znak: KD.7126.133.2023 z dnia 10.05.2023 r. 

dotyczące wniosków złożonych na LXVII sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

28.04.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał,  

że odpowiedź GDDKiA Oddział w Łodzi dotyczy wniosków, które były złożone przez 

przewodniczącego Rady Powiatu i członka Zarządu. Zapytał, czy radny Jakub 

Jurdziński chciałby coś dodać. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zabierze głos 

podczas sesji, kiedy będzie sprawozdanie z prac Zarządu - nie z formą pytania tylko 

po prostu przedstawi to pismo, żeby opinia publiczna wiedziała, jak to wygląda. 

Dodał, że jest niezadowolony z tej odpowiedzi. Dodał, że ma się to nijak do tego,  

co napisali 2 lata temu, że jest ujęty w planie finansowym na rok 2023. Zaznaczył,  

że nie będzie już tego komentował. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że Zarząd zapoznał się z odpowiedziami. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi na pismo znak: KD.7126.133.2023  

z dnia 10.05.2023 r. dotyczące wniosków złożonych na LXVII sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu w dniu 28.04.2023 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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Pkt 8 

Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na 

terenie powiatu wieluńskiego w 2022 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie będzie obecny kierownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu, o czym 

poinformował. Powitał panią Sylwię Walczak – z-cę naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz poszczególnych kierowników z Kępna, z Wielunia,  

z Pajęczna i z Wieruszowa. Zapytał, czy Państwo do swoich sprawozdań chcieliby 

coś dodać? A jeżeli nie, to otwiera dyskusję i zwraca się do członków Zarządu  

o zadawanie pytań. Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że na wstępie chciałby 

podziękować za wykonanie przez Nadzór Wodny w Kępnie kanału Toplinka,  

za wykonanie tego dalszego odcinka w kierunku źródła, czyli na terenie gminy 

Mokrsko. Dodał, że prosiłby może o jakiś nadzór, bo tam niestety, chyba na terenie 

Toplina, powstają non stop jakieś tamy wykonane przez zwierzynę, przez bobry,  

i to powoduje, że ten kanał cały czas jest zapełniony w tym dalszym odcinku,  

a to powoduje, że często nie da rady wjechać tam dalej na te pola, bo nie ma ujścia 

tej wody. W związku z powyższym poprosił, żeby Nadzór przeprowadził interwencję 

na terenie miejscowości Toplin. Poruszył temat Pysznej, na pograniczu gmin Biała  

i Wieluń, w miejscowości Kopydłów, przy Pysznej znajdują się olbrzymie drzewa, 

brzozy, topole - część z nich uschła i jak zwykle bobry oraz chyba wichury, powodują, 

że te drzewa się przewracają. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu zapytał,  

czy niedaleko mostu kolejowego. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że nie, pomiędzy  

drogą z Kopydłowa do Kurowa w kierunku Wielunia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że przed mostem 

jeszcze. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że tam są chyba 3 takie 

uschłe drzewa i jedno chyba wylądowało już w Pysznej, gospodarz, który dzierżawi 

tę ziemię z KOWR-u (Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa) prosił, żeby podjąć 
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jakąś decyzję - czy Wody Polskie usuną te suche drzewa, czy on by mógł to usunąć, 

bo jedno się przewróciło na pole, a drugie chyba na drogę. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że tutaj jest kwestia własności, na czyjej działce jest to drzewo. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że to jest działka  

z KOWR-u, więc nie wie, czy w pasie też tego kanału Pysznej. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że pofatygują się tam, przeprowadzą wizję terenową i ocenią, na której i na czyjej 

działce to rosło.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że to rośnie, jeśli dobrze kojarzy, w pasie rzecznym, gdzie jest to przeznaczone  

do konserwacji, tak. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że tam jest naprawdę 

jedno takie potężne drzewo i ono jest całkowicie uschnięte. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że pojadą tam i obejrzą to drzewo, na pewno, jeśli jest w rzece, to wydobędą,  

żeby po prostu nie powodowało przetamowania. Dodał, czy od razu gdzieś  

to wywiozą, trudno powiedzieć, mogą złożyć na swojej działce, wzdłuż krawędzi 

skarpy. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że tam jest dużo miejsca. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś chciałby zadać pytanie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podziękował za sprawozdania, 

które są dosyć czytelne i widać tutaj konkretne prace na poszczególnych odcinkach 

wodnych, natomiast przeglądając sprawozdania nie mógł się dopatrzeć żadnych 

konkretnych działań z Nadzoru z Sieradza. Dodał, że wie, że nie ma przedstawiciela. 

Zapytał, czy dobrze rozumie, że któryś z obecnych tutaj Nadzorów te zadania 

wykonywał za Sieradz. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że sytuacja jest taka, że Nadzór Wodny w Sieradzu ma na terenie 

powiatu wieluńskiego odcinek rzeki Warty, kilka kilometrów. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że na którym pewnie 

się niewiele działo. 
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Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że dokładnie tak. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dochodzi jeszcze „Natura 2000”.  

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że dokładnie, to jest granica Konopnicy z powiatem sieradzkim, więc zapewne nic się 

nie działo, skoro kolega przesłał sprawozdanie i nic tam nie jest wpisane.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że dużo się mówi  

o rolniczej suszy. Zapytał, czy Państwo odczuwają ten problem na naszym terenie, 

jak to wygląda. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że na naszych rzekach, w sensie Nadzoru Wodnego Wieluń, starają 

się i realizują piętrzenia za pośrednictwem zastawki na Kanale Starzenickim i jazów  

na Pysznej, Oleśnicy i Kanale Starzenickim, bo tam też jest jeden jaz i jedna 

zastawka. Ponadto na Kanale Kopydłów – Krzyworzeka, przy Kanale Krzyworzeckim, 

bo teraz tak się nazywa ten ciek, mają kilka stopni, gdzie jest możliwość piętrzenia  

za pośrednictwem szandorów i też to realizują. Przekazał, że mają, np. taki jaz  

w miejscowości Masłowice. Generalnie jest tak, że ludzie sobie potrafią sami 

poradzić, nawet niestety bez ich wiedzy. Zaznaczył, że jadą w teren, widzą, że jest 

zastawione, nie chce powiedzieć - czy to jest dobre, czy złe, bo wiadomo, że robią  

to w dobrej wierze, tylko często może być tak, że przy ulewnych deszczach już ten 

„Kowalski” tego nie podniesie i jak komuś zaleje pole, to jakby wina spada na nich, 

więc opuścić ma kto, natomiast z podniesieniem już taki „Kowalski” ma problem. 

Dodał, że muszą się z tym borykać, ale jeśli mają budowle, to starają się, żeby one 

się do czegoś przydawały, skoro też wydają na to pieniądze co rok,  

na konserwację. 

Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

powiedział, że na terenie gminy Osjaków, w obrębie Kuźnicy Ługowskiej też jest 

zrobiona jedna zastawka i tam też piętrzenie jest cały czas prowadzone, w tamtym 

roku zastawka była wyremontowana, były poprawione betony, wykoszenie, 

odmulenie tam na odcinku 50 metrów poniżej, powyżej. Dodał, że firma, która 

wygrała przetarg, na chwilę obecną w tym roku też prowadzi dozór, jeśli chodzi  

o piętrzenie. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że radny 

Borczyk będzie zadowolony. 

Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

powiedział, że tam akurat mają tylko jedno takie urządzenie na terenie powiatu 

wieluńskiego, ale też, jak tu Kolega wspomniał, zdarzają się sytuacje, że zastawiają 

do jakiegoś poziomu takiego przypuśćmy bezpiecznego, a zajeżdżają na miejsce  

i jest podniesione piętrzenie do maksimum, jak się tylko da, ściągną, zostanie  

to obniżone, jadą tam za 3, 4, 5 dni i znowu ktoś to podnosi. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu dodał,  

albo odwrotnie, szandory zostają przez kogoś wyszarpane. 

Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

powiedział, że w tamtym roku mieli taką sytuację, że zostały szandory skradzione,  

na początku roku chcieli podjąć piętrzenie i ze względu na niski poziom wody było  

to stopniowo podwyższane. Nadmienił, że otrzymali telefon, pewnie od mieszkańca,  

dlaczego nie piętrzą. Wówczas przekazał, że dwa tygodnie temu byli, włożyli 

szandory i stopniowo będą podwyższać, niestety zaszła taka sytuacja, że zostały 

wyciągnięte wszystkie jakie były, nawet te, które były pod wodą zostały wyciągnięte. 

Zaznaczył, że zgłosili sprawę na policję, niestety policji nie udało się znaleźć sprawcy 

i później były zamówione nowe szandory, zostały wstawione. Przekazał, że w tym 

roku chcieli podjąć kolejne działania i znalazły się te, które były w tamtym roku 

skradzione, czyli ktoś po prostu sam wcześniej podjął działania mające na celu 

piętrzenie. Policja po dwóch miesiącach przysłała pismo, że nie udało się znaleźć 

sprawcy, a w późniejszym okresie włożyli swoje, a te, które były skradzione były 

dołożone, żeby spiętrzyć jeszcze wyżej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie to są koszty. 

Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

odpowiedział, że w tamtym roku szandory chyba 180 złotych kosztowały. To nie jest 

jakiś duży koszt, ale to też trochę trwa, zanim złożą zamówienie, zanim się  

to spasuje. Wiadomo, że nigdy nie dotną idealnie do rozmiaru jaki tam jest,  

są podane wymiary światła 1,80m-1,90m, ale też musiała przyjechać ekipa, która  

to docięła, spasowała. Dodał, że nawet już to zabezpieczyli klinami, żeby tych 

szandorów ktoś ponownie nie wyciągnął, bo też takie sytuacje się zdarzają.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy długość 

cieku wody w poszczególnych Nadzorach Wodnych, w poszczególnych jednostkach 

w tej chwili zwiększyła. 

Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

odpowiedział, że jeśli chodzi o Nadzór Pajęczno i tę część powiatu wieluńskiego, 

którą mają, to nie. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pyta,  

o to, bo Urząd Marszałkowski pozbywa się jak gdyby i mówi, że to jest czasami spór 

kompetencyjny, kto zarządza danym ciekiem. Stwierdził, że jest to duże utrudnienie, 

jeżeli coś się wydarzy. Przekazał, że przyszły chyba decyzje, że zostało  

to przekazane do Wód Polskich, kojarzy takie pismo, ale nie wie, nie pamięta już, 

który to jest ciek, kilka chyba nawet. Dodał, że spór jest chyba teraz o Kanał Toplin. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że sytuacja wygląda tak, że do końca 2017 roku, wszystko było jasne, dopóki były 

Wojewódzkie Zarządy Melioracji i Urządzeń Wodnych, obowiązywało 

rozporządzenie, w którym w jednym z załączników, były wymienione od A do Z rzeki, 

którymi zajmuje się Marszałek Województwa. Natomiast teraz, tak jak wiemy i tutaj 

wspomniano, jeszcze to wszystko nie jest wyjaśnione, ale ma podejrzenie graniczące 

z pewnością, że taki wykaz w podobnej formie, wcześniej, czy później się pojawi,  

na użytek wewnętrzny, Wód Polskich, mają zestawienie takich cieków. Dodał,  

że to też nie jest sztywny wykaz, ale żeby mogli w miarę sprawnie pracować, 

wiedzieć, co mniej więcej należy do nich na pewno, co jest dyskusyjne, w czym mogą 

pomóc na jakimś cieku ewentualnie, też muszą wiedzieć, Wody Polskie już jakby 

funkcjonują od tylu lat, ale wydaje mu się, że już są bliżej tej sytuacji, że to zostanie 

twardo w jakimś dokumencie uwzględnione i każdy będzie mógł się tym posiłkować. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kiedyś, 

jak były właśnie Zarządy Wojewódzkie, zostało to przekazane Urzędom 

Marszałkowskim, jako Skarbu Państwa, a w tej chwili Skarb Państwa, jeżeli chodzi  

o cieki wodne i tym się podpiera Urząd Marszałkowski, reprezentują Wody Polskie, 

tylko, że teraz kwestia jest inwentaryzacji i odpowiednich dokumentów na to,  

aby to przekazać do Wód Polskich. Kilka chyba się udało u nas, z tego co ma 

informacje, faktycznie powstał taki spór kompetencyjny na którymś odcinku  

i zwróciliśmy się do Urzędu Marszałkowskiego o wyjaśnienie tej sytuacji. Dodał,  

że otrzymaliśmy odpowiedź, że to Wody Polskie się tym zajmują, ale czy to zostało 
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uregulowane formalnie, czy tylko, przeprasza za słowo, była to „spychologia”, do tego 

jeszcze nie dotarł. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że na pewno sytuacja wygląda tak, że te rzeki, które wcześniej były nadzorowane 

przez Wojewódzki Zarząd Melioracji, przeszły niejako z automatu pod Wody Polskie, 

pod poszczególne Nadzory, tam już były wydzielone działki. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to 

ustawa o tym mówi, bo oni się powoływali na ustawę. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że na pewno były wydzielone działki i we wpisach geodezyjnych wszystko 

praktycznie było wyprostowane - kto, co. Nadal w geodezji widnieje zapis Marszałek 

Województwa Łódzkiego, to nie jest tak, że tam już figurują Wody Polskie, bo tak nie 

jest, ale jeśli jest oznaczenie WP, czyli wody płynące, jest to rzeka Pyszna,  

czy Oleśnica, czy Kanał Wieluński, to wiadomo, że to jest na pewno Wód Polskich, 

takie główne, najistotniejsze, najważniejsze rzeki, tutaj nie ma żadnego problemu, 

żeby określić właściciela. Jeśli chodzi tutaj o Kolegę i Kanał Toplinka nazwa się 

pojawiła, to się nazywało Kanał Skomlin-Toplin, więc nazwa mogła się zmienić,  

ale podejrzewa, że sprawy własnościowe są wyprostowane, bo też jest wydzielona 

działka. Nadmienił, że nadzorca się zmienił - nie Wieluń, tylko Kępno. 

Pan Grzegorz Idzikowski – Nadzór Wodny w Kępnie powiedział, że jeżeli 

może od siebie dopowiedzieć, to tutaj problem jest szerszy, bo jakaś, nazwijmy, 

komórka nadrzędna, która przydziela, że to jest ciek naturalny i wchodzi w skład Wód 

Polskich, albo nie, na naszym terenie przerzuca dużo rowów, które są pod 

utrzymaniem spółek, są oskładkowane. Dodał, że funkcjonuje to wszystko dobrze  

od niepamiętnych czasów i nagle ktoś mówi nie, to już nie jest rów, to już jest tam 

jakiś ciek skądś i rodzi to wiele problemów, bo za tym nie idą pieniądze tak 

bezpośrednio, na zasadzie, że macie 10 km rowu, to macie tam jakąś kwotę na jego 

utrzymanie. Zaznaczył, że nie ma tej kwoty, a spółka miała oskładkowany rów, 

rolnicy płacili itd., więc trochę to wszystko jest jakieś niepoważne, bo jak tutaj 

rozmawiał z Kolegami, to takie sytuacje mają cały czas, na wszystkich Nadzorach 

miejsce i nie wie, jak to się skończy. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że też 

miał takie zdarzenie, że jeszcze w jakichś starych aktach notarialnych są cieki wodne 

przypisane do gospodarza i później, jeżeli chodzi o utrzymanie, to oni się tutaj 
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dochodzą, że w jednym dokumencie jest, a w drugim nie ma, bo jeżeli sąsiad mówi, 

że rów jest niekonserwowany u niego się woda piętrzy, wylewa się przy ulewach  

na jego pole, to czasami przychodzą z takimi interwencjami. Tutaj jest też problem, 

bo okazuje się dokumentem, że jak gdyby w akcie jest, a w innym dokumencie  

nie ma. Przekazał, że czasami piszą też do Wód Polskich, co omówił.  

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że bardzo często są sytuacje, że działka „Malinowskiego” przecina ciek, prawda,  

czyli kilkadziesiąt metrów jakiegoś cieku jakby jest wpisane w działkę 

„Malinowskiego”, na jednej działce jest rzeka, w środku nie ma, po kilkudziesięciu 

metrach, ale to przy rowach najczęściej, rzeki też. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

sprawozdania. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie, Sieradzu, 

Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2022 r. – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołów. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 9 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, 

oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem 

wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią  

Annę Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Zapytał, czy członkowie Zarządu dostali już właściwą informację. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, przekazała, że tam były kwoty  

do skorygowania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest tylko za 6 

miesięcy.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak, za 6 miesięcy, dane finansowe za 6 

miesięcy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z informacją.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych 

umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów 

trwałych wraz z określeniem wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2023 r.  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 

kadencję w latach 2023-2027 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

lista przedstawicieli, która wpłynęła oraz projekt uchwały. Dodał, że chciałby 

zaproponować jeszcze jako przedstawiciela wskazanego przez Radę Powiatu, pana 

Stefana Floreckiego. Zaznaczył, że wyraził zgodę. Powiedział, że nie wie, czy Rada 

zaakceptuje, czy nie, ale jeżeli jest zgoda członków Zarządu, to taką propozycję 

chciałby złożyć. Zapytał, kto jest „za” tym, aby pan Stefan Florecki został wpisany  

do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu na członka Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję  

w latach 2023-2027, jako przedstawiciel wskazany przez Radę Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję,  

aby Pan Stefan Florecki został wpisany do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu na członka Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027, jako przedstawiciel 

wskazany przez Radę Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przechodzi do podjęcia przedmiotowej uchwały w składzie wymienionym  

w projekcie uchwały, z tą osobą, na którą Zarząd przed chwilą wyraził zgodę. 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1272/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027 (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 
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Uchwała Nr 1272/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby coś dodać jeszcze odnośnie szpitala, przekazać członkom 

Zarządu. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że chciała podziękować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze na koniec ma pytanie o postępowanie na karetkę. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jest w trakcie, jest ogłoszone.  

 

 

 

Pkt 11 

Zaakceptowanie postanowień Porozumienia Nr 16/2023 pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka w 

Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym prowadzonym na zlecenie 

Województwa Łódzkiego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Powiedział, że z tego, co zdążył się zorientować, to są te dzieci, noworodki, które 

musiały być. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że jedno dziecko jest z Okna Życia, a drugi 

noworodek, którego mama jest z dużą niepełnosprawnością i sąd nie wyraził zgody, 

żeby mama się opiekowała dzieckiem, ze względu na stan zdrowia, natomiast złożyła 

wniosek babcia o rodzinę zastępczą i trwa postępowanie. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dziecko musiało 

być w preadopcyjnym ośrodku. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że musiało być w preadopcyjnym, bo nie mogło 

być już w szpitalu, a to dziecko z Okna Życia lada dzień będzie w rodzinie 

adopcyjnej. Rodzina już jest i spotyka się z dzieckiem, przygotowuje się do adopcji, 

więc myśli, że to kwestia może tygodnia, może dwóch, jak sąd wyda postanowienie  

o adopcji. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kto nadaje dane takiego 

dziecka z Okna Życia. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że sąd, data urodzenia to jest data znalezienia 

i sąd nadaje imię i nazwisko i nadaje rodziców, a w tej chwili, jak dziecko pójdzie  

do adopcji, to rodzina zastępcza ma prawo to zmienić. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że sąd nadaje 

rodziców, ale jeżeli rodzice są nieustaleni. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że rodziców fikcyjnych, tak jak imię i nazwisko 

dziecka jest przez sąd wymyślone, to samo nazwisko ma ojciec i mama, i nadaje 

imiona rodziców. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy takich, którzy  

nie istnieją. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to wszystko, łącznie 

z datami urodzeń, wiek rodziców, i tak dalej.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie, nie ma dat urodzeń. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciał się 

dowiedzieć, ale pani już w sumie odpowiedziała na jego pytanie, bo taki pobyt  

w ośrodku preadopcyjnym jest do roku. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak, do roku maksymalnie. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tutaj z tego, co pani 

mówi, to są takie dobre wieści, że to będzie szybciej. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że to jest szybko, jeśli jest uregulowana sytuacja 

prawna dziecka, to w granicach 6-7 tygodni trwa proces adopcyjny, bo ośrodek 

adopcyjny ma rodziny przeszkolone, które oczekują na adopcję, jest okres 

przyzwyczajenia dziecka do nowych rodziców, czyli rodzice tam przyjeżdżają, 

spotykają się, później na ostatnim etapie już nocują w tym ośrodku, opiekują się tym 

dzieckiem tak, jak w domu. Jeżeli wszystko jest w porządku, to jest postanowienie 

sądu o adopcji i zabierają dziecko. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciał jeszcze 

zapytać, bo tutaj współpracujemy z Łodzią, z tego, co czytał, to są 3 takie ośrodki  

w Polsce, może to jest nieadekwatne do sytuacji, ale czy pani się orientuje, jakie są 

koszty utrzymania w innych ośrodkach, czy są porównywalne? 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie, my jak gdyby z urzędu dajemy  

do Łodzi, ale chyba porównywalne. Zwykle było tak, że to były najdroższe ośrodki, 

ośrodki preadopcyjne, bo tam jest opiekun praktycznie jeden na jeden, w tej chwili 

trochę się pozmieniała sytuacja i placówki opiekuńczo-wychowawcze są droższe  

niż ten ośrodek preadopcyjny, tak to wygląda. Powiedziała, że w granicach 8,5 tys. zł 

jest u nas. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jesteśmy 

obligatoryjnie zobowiązani do tego, żeby do Łodzi wysyłać. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie, natomiast szukają miejsca, nie jest tak 

prosto znaleźć miejsce w ośrodku preadopcyjnym, mieli szczęście, bo właściwie dwa 

ostatnie miejsca zapełnili, dzieci poszły do adopcji, w odpowiednim czasie udało nam 

się umieścić. Zaznaczyła, że umieszczają tam gdzie jest miejsce, a nie jest to takie 

proste, bo w tej chwili jest dużo dzieci. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy przyszło 

już to od rzecznika. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie, jeszcze czekamy. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma jakieś pytania do tego punktu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem postanowień porozumienia. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia Porozumienia Nr 16/2023 pomiędzy Województwem Łódzkim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości 

wydatków na utrzymanie dziecka w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym 

prowadzonym na zlecenie Województwa Łódzkiego (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zaakceptowanie postanowień Porozumienia Nr 17/2023 pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka w 

Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym prowadzonym na zlecenie 

Województwa Łódzkiego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem postanowień 

porozumienia Nr 17/23. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia Porozumienia Nr 17/2023 pomiędzy Województwem Łódzkim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości 

wydatków na utrzymanie dziecka w Interwencyjnym Ośrodku Preadopcyjnym 

prowadzonym na zlecenie Województwa Łódzkiego (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Wieluń na realizację zadania: „Modernizacja istniejącego Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” realizowanego w obszarze F. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

Patrycji Świtalskiej. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu nadmienił, że pozostałe 

zadania, czyli te dotacje dla stowarzyszeń, zostaną przekazane stowarzyszeniom 

poza budżetem, natomiast ze względu na to, że jest to zadanie realizowane przez 

gminę, musimy to zrobić w formie dotacji, również ta kwota dotacji już jest zawarta  

w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 8. września. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1273/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania: 

„Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego w obszarze F 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1273/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w sprawie zwiększenia budżetu jednostki  

z przeznaczeniem na zakup rolet. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w „Dostępnej 

szkole” nie było jakichś rolet. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że były, ale chodzi 

o to, że te rolety były zdjęte właśnie z tego projektu, bo by było za dużo, co żeśmy 

zdejmowali, a teraz widocznie pani dyrektor doszła do wniosku, że jej tych rolet 

zabraknie i wystąpiła z wnioskiem o te rolety. Dodał, że oczywiście na te rolety,  

w tym projekcie uchwały też jest zapis zrobiony. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, aby przydzielić dodatkowe środki na zakup rolet, w kwocie 8 000 zł. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach w sprawie zwiększenia budżetu jednostki o kwotę 8 000 zł  

z przeznaczeniem na zakup rolet (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 
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Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

zgoda pani Barbary Mazur na dalsze powierzenie obowiązków dyrektora tejże 

placówki. Dodał, że myśli, że wszystko wróci na właściwe tory, co następnie omówił. 

Zapytał, czy są jakieś pytania odnośnie podjęcia tej uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś powiedzieć. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wobec braku pytań 

przeszedł do podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. Zapytał, kto jest „za”. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1274/23 w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1274/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie stanowiska wicedyrektora w Specjalnym Ośrodku  

Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy nie było 

już kiedyś podejmowanej tej uchwały. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie, teraz jest wystąpienie w stosunku do konkretnej 

jednostki, to jest kontynuacja jak gdyby sprawy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy przy uchwale 

dotyczącej wynagrodzeń, nie będzie trzeba wyszczególnić. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jest tam stanowisko. Dodał, że to są spójne rzeczy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1275/23 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie stanowiska wicedyrektora  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1275/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Powiatem Wieluńskim i Gminą Złoczew w zakresie 

zapewnienia uczniom z niepełnosprawnością z terenu Gminy Złoczew 

transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka  

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił 

przedmiotową sprawę. Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1276/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Wieluńskim i Gminą Złoczew w zakresie zapewnienia uczniom  

z niepełnosprawnością z terenu Gminy Złoczew transportu i opieki w czasie 

przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1276/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez 

Powiat Wieluński. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest pani 

dyrektor Katarzyna Wyrębak. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jeszcze nie dotarła. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu prosił pana 

naczelnika, jeżeli są zaproszenia z jego strony, to niech dyrektorzy się pojawią,  

bo będzie musiał wyciągnąć konsekwencje. Zaznaczył, że jest Zarząd, a nie 

pojawiają się ani jedna pani, ani druga pani dyrektor.  

 

 

Na salę obrad weszła pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Wyrębak. Stwierdził, że należy zmienić uchwałę Rady Powiatu, bo tam było 

zapisane, że w oddziale, a powstał drugi oddział. Zapytał, ile jest osób w drugim 

oddziale. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że są dwa pełne oddziały, rozdzielili dzieci już w takim 

wieku przygotowania szkolnego, więc 6 i 7-latki, które mają inne zadania oraz drugi 
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oddział który powstał, są to od 3 do 5 lat, dwoje 3-latków, dwoje 5-latków i jeden 4-

latek. Przekazała, że wszystkie dzieci ze sprzężeniami.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy są jakieś pytania. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak to jest rozwiązane 

lokalowo. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że powstało drugie pomieszczenie, które też uzupełniły  

z pieniędzy pozabudżetowych, dostały takie 3 tys., które zebrała jedna z mam  

na naszą szkołę, z tego zakupiły meble, wyposażenie oraz ze środków budżetowych, 

które były przeznaczone na doposażenie grupy przedszkolnej. Dodała, że dzieci 

mają te same możliwości, które były wcześniej, mają ubikację, mają miejsce  

do przechowywania swoich przedmiotów, mają miejsce do zabawy, więc to wszystko 

jest dobrze zabezpieczone. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że wobec tego przechodzi 

do podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w przedmiotowej sprawie. Zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1277/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym 

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1277/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby coś jeszcze powiedzieć odnośnie działania placówki z okresu 

przygotowania do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że myśli, że wszystko jest w porządku, zwiększyła się 

bardzo liczba dzieci, zaczynali od 30, na chwilę teraz budowania arkusza, szkoła jest 

dla 102 uczniów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mają 

jeszcze rezerwy. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że w kilku klasach dwa miejsca, ale myśli, że to jest takie 

już maksimum. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak  

to wygląda na przestrzeni lat, czy robili taką symulację. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, była jeszcze możliwość i jest możliwość 

otworzenia kolejnej grupy przedszkolnej, kolejnego oddziału, ponieważ tych dzieci 

jest naprawdę dużo i te podania zaczęły też spływać do nich teraz, bardzo dużo 

dzieci przeszło okres badań i pojawiło się ich naprawdę sporo, gdzieś tutaj jest taki 

przestój w tej grupie przysposobienia do pracy, a duże potrzeby w tych młodszych 

dzieciach. Podkreśliła, że zbudowali całą klasę pierwszą 1-3, takich dzieci naprawdę 

bardzo trudnych, wymagających dużego wsparcia i dużej opieki, więc można 

powiedzieć, że mają takie 3 oddziały przedszkolne, bo ten jeden szkolny też tak 

będzie funkcjonował, prawie jak oddział przedszkolny i mają jedną taką trudną klasę 

w szkole przysposabiającej. W tym roku mają po jednej godzinie religii w całej szkole, 

taka była decyzja Kurii, że nie ma specjalistów w tym zakresie, więc myśli, że jest  

to też jakaś oszczędność wykazana. Nadmieniła, że udało im się też zrobić zajęcia 

międzyoddziałowe, to też gdzieś zredukowało koszty utrzymania, ale oczywiście 

chcieliby jeszcze kilku pomieszczeń, albo nawet piętro całe, też by wykorzystali,  

z dostępnością są już na końcu. Przekazała, że powstał teraz ten problem przez  

przesunięcie podpisania tej umowy, zablokowali się z meblami i tu jest tylko jeden 

taki problem, ale cały czas są w kontaktach z dostawcami i jest problem z miejscem  

na przechowywanie tego wszystkiego, tego sprzętu, ale myśli, że może uda się 
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postawić jakieś garaże w miejscu tych, które zostały wyburzone, tylko muszą 

uprzątnąć cały ten teren, jest tam mnóstwo śmieci i mnóstwo takiego bałaganu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaki garaż 

został wyburzony, bo jest zaskoczony. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu odpowiedziała, że pan starosta nie był dawno, więc zaprasza. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan starosta 

nie powinien być zaskoczony, przecież był pan dyrektor. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu powiedziała, garaże były pana Kowalczyka, ale stały na ich terenie. 

Dodała, że spłynęło dużo sprzętu, którego nie mają gdzie trzymać, to są rowery,  

pomoce, sprzęt niezbędny do ich funkcjonowania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i panu naczelnikowi. 

 

 

 

 

Pkt 19 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie ustanowienia służebności gruntowej  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 219/12 w obrębie 14 miasta 

Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – zastępcę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Przekazał, że chodzi o przyłącze wodociągowe. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, przyłącze 

wodociągowe, które w niewielkim fragmencie będzie wchodziło w nieruchomość 

stanowiącą własność powiatu i należy to w takiej drodze rozstrzygnąć, czyli 

ustanowić tę służebność gruntową. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest przy ulicy 

Granicznej. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że przy ulicy Granicznej, 

ta ulica stanowi własność gminy Wieluń, ta działka nam pozostała. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, w którym to jest miejscu, 

bo to jest działka powiatu, tak? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest nieruchomość 

stanowiąca własność powiatu, która przeszła na własność powiatu, z tytułu tego,  

że właściciel prywatnej działki robił sobie podział, a plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje poszerzenie ulicy Granicznej, które nie musi dojść  

do skutku, ale plan to przewiduje, to przy takim podziale, ta część nieruchomości 

objęta właśnie poszerzeniem, przechodzi na rzecz zarządcy drogi, wtedy był powiat  

i tak ta działka stała się własnością powiatu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest jakiś pas 

przy drodze. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak, to jest taki pasek 

przy drodze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że powinniśmy przekazać to miastu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że powinniśmy, ale mamy 

więcej takich fragmentów, więc pewnie kiedyś nastąpi taki moment,  

że to uregulujemy poprzez przekazanie. Na dzień dzisiejszy stanowi własność 

powiatu, więc nic z tym nie zrobimy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest tylko kilka 

kawałków przy ulicy Granicznej, czy w ogóle przy różnych drogach. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że przy różnych 

drogach, tam gdzie plan zagospodarowania przewiduje takie sytuacje. Nadmieniła, 

że rzadko się zdarzają takie sytuacje, miasto dzisiaj też na swojej sesji swój kawałek 

tam robi służebnością. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na uzgodnienie przebiegu trasy przyłącza wodociągowego. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na uzgodnienie przebiegu trasy przyłącza wodociągowego na nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem działki 219/12 w obrębie 14 miasta Wieluń 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Rozbudowa skrzyżowania ulic Kochelskiego  

i Krakowskie Przedmieście z Warszawską i Głowackiego w Wieluniu”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Arletę 

Dobkowską – naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa oraz pana Łukasza 

Sibińskiego – zastępcę naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa. Powiedział, 

że pan burmistrz projektuje przy ulicy Kochelskiego, ulicy Krakowskie Przedmieście, 

rondo, które jak wynika z opinii Wydziału Architektury i Budownictwa, jak również 

brała tutaj udział pani Justyna Kałuziak z Wydziału Geodezji, w tak zwanych 

konsultacjach międzywydziałowych, sprawa dotyczy ronda. Dodał, że z informacji, 

które ma przekazane od pana naczelnika Łukasza Sibińskiego i panią naczelnik 

Justynę Kałuziak, to przy wydaniu pozytywnej opinii, możemy się spodziewać tego, 

że będziemy musieli wykupić działkę sąsiadującą z naszą drogą powiatową, którą 

przejęliśmy od Urzędu Marszałkowskiego, czyli Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Powiedział, że mówi ogólnie. Zapytał, gdzie budzi to wątpliwości, jeżeli chodzi o ten 

zakres ronda, co się wiąże, jak powiedział wcześniej, z poniesieniem kosztów przez 

powiat, a jeżeli mamy zamiar tę drogę w przyszłości przekazać, to już by nie czekał, 

tylko by ją przekazał, wydając w tej chwili opinię negatywną. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co jak wydamy 

negatywną opinię i nie przekażemy jej teraz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

wie, czy to jest ZRID-em (zezwolenie na realizację inwestycji drogowej) robione. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że tak, specustawą drogową. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że specustawą drogową i następnie, jeżeli negatywnie, to nie wie, czy sprawa  

nie trafi do. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa wtrącił, że według niego tutaj Zarząd ma wyrazić opinię, kwestia 

negatywna, pozytywna, to po spełnieniu innych warunków. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to nie 

jest wiążące. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa powiedział, że tak, nie jest wiążące. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

tylko opinia. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy mogą wydać opinię 

pozytywną i przekazać gminie w międzyczasie, bo tu chodzi o to, żeby przekazać  

tę drogę gminie, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

gminie. Zapytał panią Justynę Kałuziak, czy pamięta, ile ta działka ma arów. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopytała która, czy te, które są 

ewentualnie do wykupu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

do wykupu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że 770 metrów i jeszcze 

będzie cząstka z chyba tej malutkiej takie, 175x2, to tam taki malutki fragment będzie 

wydzielony, ale tu są dwie działki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 7 arów, tak. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, ale jej wartość 

może być około 400 tys. zł sam grunt, tak jak patrzymy tutaj, nasz Wydział, po ZRID-

ach, które płacimy, po tych odszkodowaniach, to sam grunt, może być warty 250-300 

zł za metr, plus jeszcze trzeba by oszacować wartość tej nieruchomości, bo ona jest 

zabudowana budynkami, to pewnie około 400 tys. by takie odszkodowanie tam 

mogło wynosić. Dodała, że z dokumentów, które są przekazane do Wydziału,  

to nie wynika, nie ma na sto procent pewności, że ta część nieruchomości przejdzie 

na powiat wieluński, więc Zarząd musi mieć świadomość, że my nie wiemy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że czysto 

hipotetycznie zakładamy, że chcemy zrobić sobie skrzyżowanie na ulicy Joanny Żubr 

i Śląskiej, my chcemy, bo droga powiatowa dochodzi do ulicy Śląskiej, Szkolnej,  

i chcemy tam zrobić rondo i potrzebujemy wykupić kilka działek, to jest nasza 

inwestycja. Zapytał, to jak możemy kogoś innego obciążać, to jest nasz pomysł. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że tutaj jeszcze może wchodzić porozumienie między 

zarządcami drogi i kwestia wniosku później o wydanie decyzji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak 

naprawdę, to nie mamy zarządcy drogi. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że właściwie zarządca drogi, wnioskodawca jakby, 

określa, które nieruchomości, na którą jednostkę samorządu będą przechodzić  

- czy na Skarb Państwa, czy na jednostkę samorządu, a tego, na tym etapie nie 

mamy, dopiero na etapie wniosku będzie określone kto, ale z tych linii, z tych 

materiałów, które tutaj zostały załączone do tego wniosku, linią przerywaną koloru 

niebieskiego, według niego, na ten moment wychodziłoby, że te działki  

są przeznaczone pod drogę gminną, a linią przerywaną, bodajże czarną,  

są określone działki akurat powiatu, droga aktualnie powiatowa, która będzie 

przebudowywana. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że właśnie,  

to jest droga powiatowa. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa powiedział, że tak, ona będzie przebudowywana, bo specustawa 
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dopuszcza wyznaczenie terenu niezbędnego do budowy, lub przebudowy innych 

dróg publicznych. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że być może to Zarządowi 

ułatwi, bo z tej mapy, która jest załącznikiem do wniosku, to tak nie widać tego. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa powiedział, że w przypadku jakiegoś ewentualnego odwołania 

którejś ze stron, bo takowe może się zdarzyć, tego nie wie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to żółte, to są te działki, 

tutaj te dwie osoby fizyczne, tu jest inne nazwisko na tym małym trójkąciku, które są 

do przejęcia na rzecz zarządcy drogi, który będzie wskazany dopiero we wniosku  

o decyzję ZRID, tak, i tego nie wiemy, kto będzie tego właścicielem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że my 

będziemy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że z analizy naczelnika 

Łukasza Sibińskiego wynika, że raczej gmina. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa powiedział, że tak, raczej gmina. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że gmina Wieluń stałaby 

się właścicielem, tutaj niebieska linia to są dzisiejsze drogi gminne, a pomarańczowa, 

to jest część powiatu i to jest ta część, która jest tymi czarnymi liniami oznaczona, 

jako zakres inwestycji.  

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa zaznaczył, że w przypadku odwołania, wojewoda może stwierdzić, 

że nie, bo to są działki położone jakby w ciągu głównym drogi powiatowej i może 

uznać, że to np. powinno przejść na powiat, a jak będzie, to nie wiadomo. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeszcze 

jedna sytuacja, bo mamy podobną sytuację, gmina Wieluń projektuje skrzyżowanie 

przed Gaszynem z drogą krajową i tam zarządca drogi, czyli Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych, daje swoje uwagi i tam nie ma żadnego zagrożenia, że coś miasto 

będzie musiało zrobić, albo Generalna coś będzie musiała zrobić, po prostu wyrażają 
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swoją opinię, co mają zrobić i nikt się tam tym nie przejmuje Dodał, że trzeba mieć 

jeszcze z tyłu głowy, że są te przejścia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

będzie tych przejść. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, dlaczego nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że cały 

czas porozumienie krąży, jeszcze ich nie podpisaliśmy i w 2024 to już gmina sobie 

może do tego dochodzić. Zaznaczył, że w 2023 r. nie wybudują przejść. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wznowił 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że Zarząd zapoznał się z treścią projektu uchwały. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały z opinią pozytywną.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1278/23 w sprawie wydania opinii do projektu pod nazwą: „Rozbudowa 

skrzyżowania ulic Kochelskiego i Krakowskie Przedmieście z Warszawską  

i Głowackiego w Wieluniu” – opinia pozytywna (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1278/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 1”. 
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Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

przekazała, że są to dwa odcinki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał,  

co się zmienia.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że nic, chodzi tylko o to, że ta droga dochodzi do drogi powiatowej.  

W naszym przypadku nie ma żadnej zmiany. Dodała, że była tam droga szutrowa,  

w tej chwili będzie robiona droga asfaltowa z poboczami.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał,  

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1279/23 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi gminnej  

w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 1” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1279/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 2”. 

 

 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

przekazała, że w tej trasie są tylko działki gminy i działki prywatne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z brakiem pytań, zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1280/23 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi gminnej  

w m. Kałuże gm. Pątnów Trasa 2” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1280/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie projektu 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla parku  

w Pątnowie w gminie Pątnów. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał,  

co się zmienia.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że park pozostaje bez zmian, są urządzone alejki, ścieżki tylko tutaj 

nie było obowiązującego miejscowego planu. Zaznaczyła, że jest wprowadzony 

miejscowy plan przez Wójta Gminy Pątnów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1281/23 w sprawie projektu uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla parku w Pątnowie w gminie Pątnów (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1281/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 24 

Zapoznanie ze wzorem umowy o udzielenie przez Gminę Wieluń pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”  

na potrzeby utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie, przesłanej 

przez Gminę Wieluń w dniu 17.08.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Dodał, że on sam, jak również pani prawnik ma uwagi dotyczące umowy.  

Co do zasady umowa jest dobrze sporządzona tylko, że ma uwagi dotyczące kilku 

punktów. Zaznaczył, że ma projekt umowy o udzieleniu pomocy finansowej, którą 

stworzyła prawnik Starostwa Powiatowego w Wieluniu. Następnie odczytał § 2 ust. 2 

oraz § 4 projektu umowy o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

przesłany przez Gminę Wieluń. Podkreślił, że jego zdaniem środki, które powiat 

dostanie z Gminy Wieluń, przekaże Stowarzyszeniu, że one w ten budynek zostaną 

włożone tylko, co się stanie w przypadku, jeśli te Warsztaty nie zostaną utworzone. 

Kontynuował, że do końca marca muszą być utworzone, a jeżeli nie zostaną 

utworzone, to co w tym przypadku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odniósł się do § 4 projektu umowy: 

Dotacja podlega zwrotowi do budżetu Dotującego, bez wezwania. Dopytał, kto ma 

zwrócić.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że powiat. 

Dopowiedział, że nie widział uchwał zarządów osiedli, skąd te pieniądze, bo nie ma 

tutaj kwoty. Zaznaczył, że one zostały przekazane na utworzenie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej. Dodał, że jak zostaną włożone pieniądze w budynek, a Warsztaty  

nie zostaną utworzone, to w tym wypadku powiat będzie musiał oddawać  

te pieniądze.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy możemy zawrzeć 

umowę.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że musimy 

zawrzeć umowę ze Stowarzyszeniem, że musi nam oddać pieniądze, jeżeli nie 

utworzą WTZ. Nadmienił, że powiat musi oddać gminie Wieluń te pieniądze. 

Następnie odczytał projekt umowy przygotowanej przez radczynię prawną starostwa. 

Wskazał, że pani prawnik napisała, że warunkiem prawidłowego wykorzystania 

dotacji jest tylko i wyłącznie przekazanie dla Stowarzyszenia, powiat nie będzie brał 

odpowiedzialności za utworzenie tych Warsztatów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaproponował wykreślenie w § 2 ust. 2.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że przesłałby gminie 

przygotowany przez naszą radczynię projekt umowy.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu ogłosił 5 

minutową przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wznowił 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaproponował,  

aby w odpowiedzi do zastępcy burmistrza zawrzeć takie uwagi, że wykreślamy w § 2 

ust. 2 oraz § 4 bądź prosimy o zatwierdzenie naszego projektu umowy, który 

zostanie załączony do odpowiedzi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” takim rozwiązaniem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze wzorem umowy o udzielenie przez 

Gminę Wieluń pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy 

Sami” na potrzeby utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie, przesłanej 

przez Gminę Wieluń w dniu 17.08.2023 r. i jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął 

decyzję o udzieleniu odpowiedzi Zastępcy Burmistrza Wielunia, zawierającej 

następujące propozycje: 

- wykreślenie w przesłanym przez Gminę Wieluń projekcie umowy o udzielenie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej: w § 2 ust. 2 oraz § 4  

bądź  

- zatwierdzenie projektu umowy o udzielenie pomocy finansowej na utworzenie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej, zaproponowanego przez Zarząd Powiatu w Wieluniu, 

który należy dołączyć do przedmiotowej odpowiedzi  

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1282/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1282/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania 

układu wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1283/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1283/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu omówił 

sprawę związaną z budową obiektu, tj. boiska z zadaszeniem przy I LO.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował omawianie 

projektu przedmiotowej uchwały.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię łazienki  

w ZS nr 2.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, żeby pan 

dyrektor wygospodarował z tych środków, które otrzymał teraz w ramach zadań 

bieżących.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1284/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1284/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy chodziło panu 

skarbnikowi o BCU (Branżowe Centra Umiejętności) przy ZS nr 2.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie,  

przy ZS nr 1. Zaznaczył, że na BCU w ZS nr 2 jego zdaniem nie mamy pieniędzy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1285/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1285/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 29 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że pierwsza sprawa to „Zapoznanie z informacją Ministerstwa Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego z dnia 28.07.2023 r. znak: DOZ-WD.6530.817.2023  

o udzieleniu w ramach budżetu na 2023 r. Parafii Katolickiej Nawiedzenia NMP  

w Wieluniu dotacji w wysokości 95 000,00 zł, przeznaczonej na pokryciem kosztów 

zadania pn. Wieluń, kościół pw. Bożego Ciała, ołtarz pw. Ofiarowania NMP (XVIII w.): 

prace konserwatorskie ołtarza”.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Ministerstwa Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego z dnia 28.07.2023 r. znak: DOZ-WD.6530.817.2023  

o udzieleniu w ramach budżetu na 2023 r. Parafii Katolickiej Nawiedzenia NMP  

w Wieluniu dotacji w wysokości 95 000,00 zł, przeznaczonej na pokryciem kosztów 

zadania pn. Wieluń, kościół pw. Bożego Ciała, ołtarz pw. Ofiarowania NMP (XVIII w.): 

prace konserwatorskie ołtarza. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

poinformował, że druga sprawa to „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w związku z akcją charytatywną Telewizji Polskiej S.A. pn. „Reklama Dzieciom 

2022””. Powitał panią Barbarę Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach, której udzielił głosu.  

Pani Barbara Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czego dotyczą te wnioski.  

Pani Barbara Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedziała, że w tym momencie nie odpowie, 

ponieważ to składał poprzedni dyrektor z panią, której w tej chwili nie ma w pracy,  

ale jak wróci to będzie w stanie odpowiedzieć na co to było składane. Dodała,  

że z tego, co wie, to na jakieś sprzęty do terapii, ale dokładnie nie jest w stanie 

powiedzieć, czego ten wniosek dotyczył.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania do pani dyrektor. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1286/23 w sprawie udzielenia p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w związku z akcją charytatywną Telewizji Polskiej S.A. pn. „Reklama 

Dzieciom 2022” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1286/234 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał 

panią dyrektor Mazur czy placówka jest przygotowana do rozpoczęcia roku.  

Czy prace budowlane zakończyły się? 

Pani Barbara Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedziała, że tak. Na drugie pytanie 

odpowiedziała, że prace budowlane trwają, ale zdążą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że podczas rozpoczęcia dzisiejszego Zarządu wpłynął dodatkowy 

materiał, a mianowicie „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie złożenia przez Powiat Wieluński 

wniosku o dofinansowanie, celem realizacji zadania pn. „Przebudowa Oddziału 

Położniczo-Ginekologicznego z Blokiem Porodowym wraz z Oddziałem Połogowym  

i Oddziałem Neonatologicznym w SP ZOZ w Wieluniu. Powiedział, że tutaj głównie 

chodzi o wyrażenie zgody przez Zarząd na złożenie tego wniosku, materiały powinny 

już być na tabletach. Poprosił pana wicestarostę o omówienie przedmiotowej sprawy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu również omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy podczas 

prac oddział ginekologiczny będzie zamknięty. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, dlatego, że będą wyłączone tylko 

odcinki, tutaj akurat, pierwszy etap inwestycji, dlatego, że ona będzie etapowana. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pierwsza 

część inwestycji będzie się odbywała tam, gdzie była chirurgia dziecięca, tam w tej 

chwili nie ma nic i pierwsze rzeczy będą tam odbywały się, neonatologia jest zupełnie 

z drugiej strony, blok porodowy też, więc to przejdzie bez jakiegokolwiek zatrzymania 

pracy oddziału, bloku. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że mało tego, po zakończeniu tej inwestycji  

ta przestrzeń będzie bardziej kompaktowa, mają nadzieję, uzyskają mniejsze koszty 

sprzątania, będzie wymagała mniejszej ilości ludzi do obsługi. Dlatego, że aktualnie 

Oddział Położniczo-Ginekologiczny jest na za dużej przestrzeni, za dużej biorąc pod 
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uwagę tendencję demograficzną, ale też mniejsza przestrzeń na pewno zwiększy 

bezpieczeństwo na tym oddziale. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dodatkowo 

zwolni nam się przestrzeń po oddziale i po bloku porodowym, oddziałach 

neonatologii i tej części położniczej. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że dzisiaj, jak patrzymy na nasz szpital, to tak 

naprawdę uważa, że tej przestrzeni dobrze, żeby się zwolniło jak najwięcej,  

bo mają pomysły i możliwości rozwoju też są. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu nadmienił, że w projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, w zmianach, to zadanie jest już wprowadzone  

na 8. września. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na złożenie wniosku.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na złożenie przez Powiat Wieluński wniosku o dofinansowanie celem realizacji 

zadania pn. „Przebudowa Oddziału Położniczo-Ginekologicznego z Blokiem 

Porodowym wraz z Oddziałem Połogowym i Oddziałem Neonatologicznym  

w SP ZOZ w Wieluniu” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że kolejna sprawa to „Zapoznanie z pismem z dnia 28.08.2023 r. znak: 

ROS.4421.1.2023 Zastępcy Wójta Gminy Sokolniki w sprawie przyjęcia z dniem 

1.09.2024 r. uczniów likwidowanej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Tyblach  

do Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu”. Dodał, że Zarząd nie będzie dzisiaj tego 

rozpatrywał, bo to wpłynęło bardzo szybko. Zanim pan naczelnik przedstawi sprawę 

to zapytał, kto jest „za” tym, aby pozostawić tę sprawę w toku, Wydział Edukacji 

zajmie się przygotowanie dla Zarządu materiałów do rozpatrzenia pod kątem 
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zasobów kadrowych, lokalowych oraz skutków ekonomicznych w przypadku 

podpisania tego typu porozumienia. Zapytał, czy są jakieś inne propozycje pod jakim 

kątem należałoby przygotować materiały, które Zarząd będzie rozpatrywał. Dodał,  

że zastanawia się, dlaczego powiat wieruszowski się tym nie zajął, jest to ustawowe 

zadania powiatu. Udzielił głosu panu naczelnikowi.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z pismem z dnia 28.08.2023 r. 

znak: ROS.4421.1.2023 Zastępcy Wójta Gminy Sokolniki w sprawie przyjęcia  

z dniem 1.09.2024 r. uczniów likwidowanej Szkoły Podstawowej Specjalnej  

w Tyblach do Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu, jednogłośnie (przy 5 głosach 

„za”) zobowiązał Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu do przygotowania informacji dla Zarządu Powiatu 

uwzględniającej skutki: kadrowe, lokalowe oraz ekonomiczne jakie wiązałyby się  

z przyjęciem z dniem 1.09.2024 r. uczniów likwidowanej Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Tyblach do Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu oraz do sprawdzenia 

przedmiotowej sprawy pod kątem przepisów prawnych – sprawa w toku (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jak zlikwidują  

tę szkołę to będziemy mieli obowiązek od razu ich przyjąć.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki odpowiedział, że nie, co wyjaśnił.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że co to za tryb, że tak 

nagle to robią w sierpniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wyjaśnił, 

że muszą podjąć uchwałę.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki dopowiedział, że minimum na pół roku przed nowym rokiem szkolnym 

muszą podjąć uchwałę. Następnie dalej kontynuował omawianie sprawy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił, 

aby pan naczelnik sprawdził tę sprawę pod kątem prawnym, jak to wygląda.  

- czy musimy przyjąć te dzieci, czy nie.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki powiedział, że powiat nie może odmówić, jeżeli ma takie możliwości.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że niepokoi  

go stanowisko powiatu wieruszowskiego, który nawet w przypadku likwidacji  

i przyjęcia przez nas tych 15 dzieci,  to następne dzieci musi zabezpieczyć i coś  

z tym zrobić, czy cały czas będzie wysyłać po powiatach.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki przekazał, że przygotuje kwestie organizacyjne, zapyta panią dyrektor 

ZSS jak to wygląda z perspektywy jednostki.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaznaczył, że wydaje mu się, że trzeba dwóch pań dyrektor zapytać – jakie jedna  

i druga placówka ma zasoby kadrowe.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki dodał, że pojawi się też taka kwestia, że to jest dodatkowy transport.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaznaczył, że chodzi o to, aby sprawdzić wszystkie możliwości. Powtórzył,  

aby przygotować informację jak to wygląda pod względem prawnym.  

 

 

 

 

Pkt 30 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXXXV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski  

nie zostały zgłoszone.  
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Pkt 31 

Zamknięcie CLXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXXV posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 


